
Zápis z jednání Školské rady 

Základní školy Květnového vítězství 1554, Praha 11 

ze dne 09.10.2018 

 

 

Přítomni:  Mgr. Pavel Kopečný 

 za pedagogické pracovníky: Miloslava Králíčková 

 za zřizovatele: Milan Raška 

 za rodiče žáků: Ida Holešínská 

  Lucie Kulhavá, DiS. 

  

Z jednání se omluvila paní Eva Nerušilová za zástupce zřizovatele a pan Mgr. Tomáš Večeřa za 

pedagogické pracovníky.   

   

 

Projednáno: 

 

Přítomní členové Školské rady projednali Výroční zprávu pro rok 2017/2018. Byla diskutována inkluze 

dětí cizinců s nedostatečnými znalostmi českého jazyka, vzdělávací programy a projekty podporující 

jazykové vzdělávání, multikulturní výchova aj. 

Škola podporuje nákup bio mléka a odběr vajec od dodavatele s chovem slepic na podestýlce. 

 

Klub přátel školy se společně s vedením školy ujal organizace společenského večera k 40. výročí 

založení školy. Společenský večer se bude konat 15. března 2019 v Top Hotelu Praha. 

 

Přítomní členové Školské rady jednomyslně schválili Výroční zprávu pro rok 2017/2018. 

 

Příští setkání Školské rady ZŠ Květnového vítězství 1554 je plánováno na jaro 2019, kdy bude 

projednávat Rozbor hospodaření školy za rok 2018. 

 

 

Dne 09.10.2018 Zapsala: Ida Holešínská 


